



**Dr. Annette Bailey** is Associate Dean and Associate Professor in the Faculty of Community Services at Toronto Metropolitan University. She holds a PhD in Public Health Science. Her research is focused on gun violence prevention and survivorship. Much of this work has shed light on the experiences of Black victims/survivors' of gun violence. Dr. Bailey is frequently called upon to support violence prevention initiatives education at municipal, national, and international levels.

**M<sup>me</sup> Annette Bailey** est doyenne associée et professeure agrégée à la Faculté des services communautaires de l'Université métropolitaine de Toronto. Elle est titulaire d'un doctorat en santé publique. Ses recherches sont axées sur la prévention de la violence armée et sur la survie après l'avoir subie. La plupart de ces travaux mettent en lumière les expériences des personnes noires victimes/survivantes de la violence armée. La P<sup>re</sup> Bailey est souvent appelée en renfort dans le cadre d'initiatives municipales, nationales et internationales de sensibilisation à la prévention de la violence.